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            R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr.  2943 din 27 mai 2009 

    Dosar IC 6 
 
 
 

P R O C E S  – V E R B A L 
 

încheiat astăzi, 27 mai 2009, în şedinţa ordinară a  
 Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 
 

 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
80 din 21 mai 2009, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 27 mai 2009 în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass- 
media. 
 În calitate de invitaţi participă: Ioan Şandru – director S.C. “Aquabis” Bistriţa, şi Rus 
Marin – director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud. 

Din partea aparatului de specialitate participă: Negruşeri Vasile – administrator public, 
Suciu Rodica – şef birou, Ghircoiaş Ioana – consilier, Sălăgean Codruţa – consilier, Naghi 
Lucian – consilier, Haruţa Carmen – şef serviciu, Aurelia Vultur – consilier şi Turcu Grigore – 
consilier al preşedintelui. 

Reprezentanţi ai mass-media: Pahone Ionela -  “Radio Transilvania”; Tina Ţucui – Ager 
Press”; Cristian Silaşi – City News, Vlad Ciocan – “Realitatea TV”; Camelia Moldovan – 
“Bistriţeanul”; Botnariu Magda şi Vărincean Ioan – “Focus TV”; Geta Sângeorzan – “TV 
Bistriţa”; Sorina Creţu şi Cristian Pop – “AS TV”; Cristian Silaşi – “City News”; Alin Cordoş – 
“Mesagerul” şi Carmen Bulz -  “Răsunetul”. 

 
* 

 
Directorul Direcţiei Administraţie Locală, domnul Ioan Burian, anunţă prezenţa celor 29 

de consilieri judeţeni şi a domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu. Lipsesc motivat domnii 
consilieri judeţeni: Suciu Daniel, Pugna Alexandru şi domnul Iosif Redl, secretarul judeţului 
Bistriţa-Năsăud. 

Domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu adresează salutări tuturor participanţilor şi declară 
deschisă şedinţa Consiliului Judeţean.  
 

* 
 Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Stimaţi colegi, am convocat pentru astăzi şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean cu 
ordinea de zi ca v-a fost adusă din timp la cunoştină şi care se găseşte în mapele 
dumneavoastră. Am rugămintea să luaţi loc şi să nu mai purtaţi discuţii colaterale decât atunci 
când vi se dă cuvântul. 
 Cer permisiunea ca înainte de adoptarea ordinii de zi să vă fac o informare. 
 În faţa mea există un contract de finanţare încheiat la data de 25 mai 2009, ieri în 26   
s-a semnat de către Consiliul Judeţean şi Ministerul Mediului. Este vorba de Unitatea de 
Implementare a Deşeurilor cu locaţia de la Tărpiu. Cu această ocazie felicit toţi factorii care au 
muncit la acest proiect ca el să poată fi finanţat astăzi, aduc mulţumiri deosebite Ministerului 
Mediului şi în primul rand colectivului de specialişti din cadrul Consiliului Judeţean în frunte cu 
domnul Iliuţ Gavril, doamna Simona Bodnariu şi doamna Borşa Luminiţa care au muncit la 
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acest proiect şi, trebuie să adaug că suntem primul judeţ care beneficiem de un astfel de 
proiect. Valoarea lui este de 155 milioane fără TVA la un curs de Lei-Euro de 4,2238. 
 Sigur că acest proiect va fi pus în execuţie, paşii următori sunt proiectul tehnic, caietul 
de sarcini, scoaterea la licitaţie şi, cred că din toamnă va intra in execuţie. Sunt aproape 36 
milioane Euro, o sumă foarte importantă, aşa o finanţare judeţul nu a mai avut, sigur că, şi 
judeţul este cofinanţator pe cele 2% care trebuie asiguraţi de Consiliul Judeţean. Este o 
realizare a judeţului şi cred că, odată pus în funcţiune acest proiect judeţul va fi mai curat şi va 
fi şi motivat să facă acest lucru. 
 Mai vreau să spun un lucru care place sau nu place, se datorează şi actualului guvern, 
proiectul putea să intre şi anul trecut să aibă linia de finanţare, o are acum şi este bine, nu 
intrăm în conotaţii. 
 Vineri va fi o altă semnare de contract, este vorba de DJ 151. Mai multe detalii, la 
momentul respectiv. Vă mulţumesc pentru îngăduinţă şi pentru faptul că m-aţi ascultat. 
 

* 
 

 Ordine de zi: 
 

1. Proiect de Hotărâre privind desemnarea consilierilor judeţeni în Colegiul Director 
la Direcţia Generalã de Asistenţa Socialã şi Protecţia Copilului Bistriţa-Nãsãud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

2. Proiect de Hotărâre privind stabilirea indemnizaţiilor de şedinţă pentru Comisia 
de Protecţie a Copilului. 

 Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

3. Proiect de Hotărâre privind aprobarea listei spaţiilor cu destinaţia de cabinete 
medicale, precum şi a spaţiilor în care se desfãşoarã activitãţi conexe actului 
medical aflate în domeniul privat al judeţului Bistriţa-Nãsãud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

4. Proiect de Hotărâre privind aprobarea protocolului de predare-primire în baza 
OUG nr.94/2000 privind retrocedarea unor bunuri imobile care au aparţinut 
cultelor religioase din România. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

5. Proiect de Hotărâre privind actualizarea Programului de transport public judeţean 
de persoane prin curse regulate, pentru perioada 01.07.2008 – 30.06.2011. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

6. Proiect de Hotãrâre privind suplimentarea numărului de posturi pentru 
personalul neclerical angajat la Protopopiatul Ortodox Bistriţa şi la Protopopiatul 
Ortodox Dej şi finanţarea din bugetul judeţean. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

7. Proiect de Hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii la 
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

8. Proiect de Hotărâre privind aprobarea modificării Planului de ocupare a funcţiilor 
publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud pe semestrul II, anul 2009. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
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9. Proiect de Hotărâre privind aprobarea raportului anual şi a situaţiilor financiare 
pe anul 2008 la Societatea Comercială „AQUABIS” S.A Bistriţa-Năsăud. 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
* 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La ordinea de zi mai avem o suplimentare si anume Proiect de Hotãrâre privind 

modificarea Actului Constitutiv şi statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitarã 
Transilvania de Nord, precum, şi mandatarea în acest sens a reprezentantului judeţului 
Bistriţa-Nãsãud în Adunarea Generalã. 

Supun votului ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
În “unanimitate” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Primul punct pe ordinea de zi este Proiectul de Hotărâre privind desemnarea 

consilierilor judeţeni în Colegiul Director la Direcţia Generalã de Asistenţa Socialã şi 
Protecţia Copilului Bistriţa-Nãsãud. 

Vă rog înscrieri la cuvânt, propuneri? 
Mihai Bumbu:  - vicepreşedinte – 
Pentru acest post îl propun pe domnul consilier judeţean Coc Dorel. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Alte propuneri? 
Iancu Mihai Luca:  - vicepreşedinte - 
Eu propun pe doamna Săsărman Monica şi pe domnul Marc Vasile. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Dacă mai sunt şi alte propuneri? 
Nemaifiind, se procedează la vot secret. 

* 
 Ulterior votului, avem următoarele rezultate: 
 Voturi exprimate: 29 
 Voturi valabile: 29 

- domnul Coc Dorel: 24 voturi “pentru”; 
- doamna Săsărman Monica: 22 voturi “pentru”; 
- domnul Marc Vasile: 21 voturi “pentru”; 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 La punctul 2 avem Proiectul de Hotărâre privind stabilirea indemnizaţiilor de şedinţă 
pentru Comisia de Protecţie a Copilului. 
 Vă rog, dacă aveţi de spus ceva să vă înscrieţi la cuvânt. Obiecţii? 
 Nefiind, proiectul de hotărâre s-a aprobat cu 29 voturi “pentru”. 

* 
*      * 

 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Trecem la punctul 3 al ordinii de zi şi anume Proiect de Hotărâre privind aprobarea listei 

spaţiilor cu destinaţia de cabinete medicale, precum şi a spaţiilor în care se desfãşoarã 
activitãţi conexe actului medical aflate în domeniul privat al judeţului Bistriţa-Nãsãud. 

Vă rog avizul Comisiei de Administraţie. 
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Şomlea Vasile Florin: 
Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil cu următorul amendament: “actualizarea 

preţului de vânzare a spaţiilor, respective, o nouă expertiză”. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Este obligatoriu prin lege să fie actualizate preţurile la cursul Leu – Euro. 
Alte luări de cuvânt? Poftiţi domnule consilier Stan. 
Stan Iuga Nicolae: 
Domnule preşedinte, noi suntem de acord cu o nouă expertiză, nu cu recalcularea 

preţului Leu – USD sau Leu – Euro. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Nici o înstrăinare nu se poate face în afara legii pentru că cei care semnează răspund. 

Vânzarea acestor spaţii se va face în concordanţă cu temeiul legal pentru că nimeni nu-şi 
permite să semneze o hotărâre care devine executorie şi să nu calculeze conform cu 
legalitatea preţul real al acestor bunuri. 

Alte intervenţii? Vă supun la vot şi acest proiect de hotărâre. Cine este pentru? 
Împotrivă? Abţineri? 

Cu 23 voturi “pentru” şi 6 împotrivă ( Pop Gheorghe, Parasca Cristian, Marinescu 
Gheorghe, Szanto Arpad, Stan Iuga Nicolae şi Ciocan Doru) s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Următorul punct este Proiectul de Hotărâre privind aprobarea protocolului de predare-

primire în baza OUG nr.94/2000 privind retrocedarea unor bunuri imobile care au aparţinut 
cultelor religioase din România. 

Vă rog domnule preşedinte al Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 
Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil cu 1 abţinere. 
Rusu Liviu: 
Observaţii? 
Pop Gheorghe: 

 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, aş dori o lămurire. Am înţeles că în acest imobil de 
la Teaca s-a investit o sumă destul de consistentă din partea Consiliului Judeţean, iar în urma 
Deciziei date de către Comisia Specială pentru Retrocedări se aprobă doar plata către 
Consiliul Judeţean a unei sume mici în raport cu ceea ce s-a investit. 
 Prin acea decizie s-a stabilit că cei interesaţi pot să atace decizia în 30 de zile de la 
comunicare dacă nu sunt de acord cu conţinutul acesteia. 
 Eu aş dori să fim informaţi ce sumă s-a investit de către Consiliul Judeţean pentru că 
datoria Bisericii Evanghelice Teaca este precizată în protocol. Am înţeles că este vorba doar 
de 10-15% din suma investită de către Consiliul Judeţean care să fie restituită de către 
Biserica Evanghelică şi aceasta sub forma unei chirii până în anul 2011. 
 Eu m-am abţinut în Comisia de specialitate dar acum o să votez împotrivă pentru că am 
mai văzut aici adresa de trimitere către Consiliul Judeţean din partea Comisiei Speciale de 
Retrocedare care nu apare cu nr. de înregistrare şi nu putem să ne dăm seama dacă au trecut 
cele 30 de zile de la data comunicării, nu au trecut… sunt două rezoluţii şi atât.  
 Părerea mea este că toate documentele care intră trebuie înregistrate pentru că altfel 
nu mai avem nici un control asupra corespondenţei care intră într-o instituţie, asupra 
termenelor s.a.m.d., însă marea problemă este aceasta cu suma, dacă tot a investit acolo 
Consiliul Judeţean o sumă însemnată de bani şi cei care au beneficiat de decizia Comisiei 
Speciale de Retrocedare vor restuitui către Consiliul Judeţean doar vreo 10-15% din 
procentrul investit mi se pare anormal. De aceea aş dori să ştim cât s-a investit şi cât ne 
returnează ei din această investiţie. 

Rusu Liviu-Mihai: - preşedinte - 
 Observaţia dumneavoastră este corectă şi îl rog pe domnul director Burian să dea 
câteva explicaţii referitor la acest proiect de hotărâre. 
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 Ioan Burian: 
 În primul rand vreau să mă refer la faptul că nu am făcut apel la decizia Guvernului de 
restituire, toate actele erau în favoarea bisericii şi nu avea rost să mai cheltuim şi să pierdem 
timpul pentru că a fost clădirea lor. Tot în Decizia Guvernului de retrocedare este specificat că 
o parte din cheltuieli care s-a făcut de către Consiliul Judeţean să fie recuperată. Consiliul 
Judeţean împreună cu reprezentantul Parohiei Luterane a procedat pe baza unui calcul la 
eşalonarea datoriei prin plata chiriei în continuare pentru a folosi această clădire. 
 Pop Gheorghe: 
 Nu sunt mulţumit de răspuns pentru că eu nu asta am întrebat! Pe mine mă interesează 
suma totală investită de către Consiliul Judeţean acolo, cât reprezintă acest 196.525 lei, ce 
procent reprezintă această sumă, din suma investită de către Consiliul Judeţean în acel 
imobil. Asta am întrebat! 
 Burian Ioan: 
 Exact suma stabilită nu o cunosc, ştiu numai care a fost procedura. 
 Pop Gheorghe: 
 Din câte ştiu există o expertiză făcută de către specialişti din Consiliul Judeţean. 
 Burian Ioan: 
 La Protecţia Copilului trebuie să fie, dar domnul secretar este în concediu şi dânsu s-a 
ocupat personal de acest protocol. 
 Pop Gheorghe: 
 Eu aş cere amânarea acestui punct pentru  şedinţa următoare ca să fim în cunoştinţă 
de cauză. Aici nu sunt banii lui Burian sau Pop, sunt bani publici! 

Rusu Liviu-Mihai: - preşedinte - 
 Domnule consilier, o să vă informăm mâine asupra sumei exacte care a cheltuit-o 
Consiliul Judeţean pentru reabilitarea acelei construcţii iar eu vă spun acum că nu voi semna 
hotărârea până când nu lămurim acest aspect. 
 Poftiţi doamna consilier Săsărman. 
 Săsărman Monica: 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, nu cred că se impune amânarea acestui proiect 
pentru că în protocol există toate datele care le-aţi solicitat. 
 Pop Gheorghe: 
 Expertiza se referă cu totul la altceva, deci tot nu m-aţi lămurit. 

Rusu Liviu-Mihai: - preşedinte - 
 Mâine o să aveţi răspunsul. Poftiţi domnule consilier Marinescu. 
 Gheorghe Marinescu: 
 În parte domnul Pop are dreptate şi vreau să vă mai dau nişte date în plus. Clădirea a 
fost preluată de Consiliul Judeţean în vara lui 1996, a fost preluată pentru că la Beclean 
centrul era suprapopulat, acolo s-au făcut investiţii mari şi vreau să vă spun că numai partea 
de intrare care e făcută de noi face un miliard şi ceva, şi evaluarea aceasta este discutabilă. 
Acolo au fost foarte multe şi consistente modificări făcute de fostul primar Zaig cu ajutoare de 
afară. 
 Sunt de părere şi eu că ar trebui să se mai verifice condiţiile. O centrală termică care 
este acolo nu pote să fie decât de la miliarde de lei în sus + alte dependinţe şi modificări care 
s-au făcut, acolo este spaţiu cu destinaţie de joacă, gospodărie anexă si altele. Direcţia pentru 
Protecţia Copilului poate să se implice pentru că mai este o chestiune: noi preluăm această 
clădire şi o putem folosi 5 ani dar se va pune problema şi ce vom face cu copiii de acolo! 
Repet, acolo s-au făcut mari investiţii şi servicii de ţinută, deci suma de 1.900.000.000 lei este 
cu mult sub valorile cheltuite. Mulţumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Din moment ce este o decizie prin care se retrocedează…, acum nu mai putem discuta, 
dar aşa cum aţi spus, trebuie evaluat corect şi eu nu voi semna această hotărâre până când 
nu va fi o evaluare corectă pe care am s-o urmăresc şi am să v-o aduc la cunoştinţă şi 
dumneavoastră dar asta nu mă împiedică să o supun aprobării ca să nu mai convoc o şedinţă 
extraordinară. 
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 Domnule director Burian, vă rog mâine să fie informaţi domnii consilieri care au ridicat 
probleme aici şi să stabilim concret şi real valoarea. 
 Alte probleme? Poftiţi domnule consilier Pop. 
 Pop Gheorghe: 
 Problema a fost cea a atacării acestei decizii în instanţa de contencios. Eu nu mă uit la 
etnia celui care a semnat această decizie, dar apreciez că noi, Consiliul Judeţean am fost 
prejudiciaţi prin acea decizie care nu a fost atacată în instanţă.Vă mulţumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Trecem la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
 Cu 19 voturi “pentru”, 6 împotrivă (Pop Gheorghe, Parasca Cristian, Stan Iuga 
Nicolae, Ciocan Doru, Mureşan Mihail şi Szanto Arpad) şi 4 abţineri (Marinescu Gheorghe, 
Popescu Grigore Dorin, Moldovan Vasile Adrian şi Deneş Ioan) s-a respins acest proiect de 
hotărâre. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Următorul punct pe ordinea de zi este Proiectul de Hotărâre privind actualizarea 

Programului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate, pentru perioada 
01.07.2008 – 30.06.2011. 

Domnule preşedinte al Comisiei de Urbanism, vă rog avizul. 
Popescu Grigore Dorin: 
Aviz favorabil în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Luări de cuvânt? 
 Nefiind, proiectul de hotărâre s-a aprobat în “unanimitate” 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Trecem la punctul nr.6 unde avem Proiect de Hotãrâre privind suplimentarea  

numărului de posturi pentru personalul neclerical angajat la Protopopiatul Ortodox Bistriţa şi la 
Protopopiatul Ortodox Dej şi finanţarea din bugetul judeţean. 
 Dacă sunt intervenţii? 
 Marc Vasile: 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, vreau să vă spun că acest post se referă la Biserica 
Ordotoxă din Ciceu Giurgeşti iar dumneavoastră ştiţi că sunt câteva parohii din judeţul Bistriţa-
Năsăud care sunt arondate Protopopiatului Dej şi tocmai din această cauză acest post se 
găseşte la Protopopiatul Dej, însă din punct de vedere administrativ este pe teritoriul judeţului 
Bistriţa-Năsăud. Mulţumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Din punct de vedere laic noi administrăm judeţul, nici nu putem administra o localitate 
care aparţine judeţului Cluj iar din punct de vedere creştin Mitropolia sigur că se extinde pe trei 
judeţe. Acum, pentru că Giurgeştiul aparţine de Protopopiatul Dej, dar administrativ aparţine 
judeţului nostru, mă gândesc că putem aproba. 
 Dacă dumneavoastră aveţi alte poziţii vă rog să le faceţi! 
 Gheorghe Marinescu: - consilier judeţean - 
 La ora actuală sunt finanţate prin buget central 300 de posturi neclericale, toate 300 cu 
bani veniţi prin hotărâre de guvern sau prin bugetul pe care îl repartizăm noi. În 2008 de la 
292 de posturi s-a ajuns la 300 prin intervenţie parlamentară. A fost senatorul Ovidiu Creţu, 
deputatul Radu Moldovan care au obţinut posturi pe care noi le-am repartizat. De ce spun 
aceste lucruri: sunt în judeţ multe biserici care aparţin de Protopopiatul Dej, este Giurgeşti, 
Negrileşti, Dumbrăveni. În aceste sate am vrut şi în 2008 să dăm posturi neclericale şi să 
ajutăm parohiile pentru că sunt unele sărace. Întâmplător preotul de la Giurgeşti este un băiat 
harnic şi a făcut multă treabă acolo. Problema noastră este dacă ne putem asuma sarcina 
care în viitor va deveni o povară pentru că sunt foarte multe solicitări de acest gen pe care le-
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am primit şi eu şi cred că le-a primit şi domnul preşedinte. De exemplu este zona Chiochiş 
unde sunt parohii sărace, vai de capul lor, sunt parohii din zona Şieului care au nevoie.  
  Mai este o chestiune pe care o spun fără ranchiună şi anume repartizarea de 
Consiliului Judeţean s-a efectuat întotdeauna cu nominalizarea posturilor. A fost o repartizare 
cinstită şi la ortodocşi, şi la greco-catolici, şi la reformaţi sau romano-catolici, încercând să fim 
corecţi. Ea ajunge la protopopiate şi de aceea nu am putut da posturi la Protopopiatul Dej 
pentru că ne-am temut că vor merge în altă parte. 
 Părerea mea este că nu ar trebui să ne grăbim cu aceste alocări pentru că vom avea 
foarte multe solicitări în urmă. Nu sunt sume mari, este vorba de salariul minim pe economie şi 
mai spun o chestiune care poate va deranja: repartizarea la protopopiatele din judeţ s-a făcut 
şi după alte criterii, sunt parohii în judeţ, ortodoxe de pildă, care au câte 3-4 posturi şi sunt 
parohii sărace care nu au nici un post. Nu e treaba noastră dar problema pe care o ridic eu 
este dacă ne putem lansa într-o astfel de finanţare, până unde putem merge pentru că vor 
veni foarte multe parohii. 
 Repet şi cu asta închei, preotul de la Giurgeşti este un băiat harnic care a renovat 
foarte multe biserici, a făcut un muzeu local acolo, dar ce facem cu cel din Dumbrăveni care 
este la fel de harnic şi are multe solicitări la noi? Acesta va veni cu siguranţă săptămâna 
viitoare şi va zice: daţi-mi şi mie! Este o încercare de atenţionare pentru ce ne aşteaptă în 
viitor, dai la unul şi vor veni toţi. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Trecem la avizele comisiilor de specialitate. 
 Şomlea Vasile Florin: 
 Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil 
 Vlad Anton: 
 Şi Comisia Economică a avizat favorabil acest proiect. 
 Parasca Cristian Constantin: 
 Tot aviz favorabil a dat şi Comisia de Cultură. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Domnul Marinescu are dreptate numai că nu putem să ne abţinem când e vorba de 
biserică oricât am judeca lucrurile pe toate feţele. Aveţi dreptate că vor veni solicitări, văzând 
şi alţii că se pot oţine în continuare posturi neclericale, dar vom vedea ce vom face. Cât nu ne 
afectează bugetul propriu, treacă de la noi, după aceea …vom vedea ce vom face. 
 Alte luări de cuvânt? 
 Deneş Ioan: 
 Întrebarea mea este următoarea: personalul care este angajat la Parohia Ortodoxă 
Ciceu Giurgeşti de unde îşi ia salariul, de la Protopopiatul Dej sau de la cel din Bistriţa? 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Banii vin prin bugetul judeţului şi noi îi repartizăm bisericii prin Protopopiatul Dej. Noi 
repartizăm sumele către protopopiate şi acestea efectuează plata. 
 Deneş Ioan: 
 Deci, practic tot noi plătim. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Prin noi. 
 Dacă mai sunt alte intervenţii? Dacă nu, vă supun la vot şi acest proiect de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
 Cu 28 voturi “pentru” şi 1 abţinere a domnului consilier Gheorghe Marinescu s-a 
aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 La punctul nr.7 avem Proiectul de Hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului 
de funcţii la aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
 Rog avizul comisiilor de specialitate. 
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 Vlad Anton: 
 Comisia Economică a dat aviz favorabil acestui proiect în forma prezentată de iniţiator. 
 Şomlea Vasile Florin: 
 Şi Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil acestui proiect de hotărâre. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Înscrieri la cuvânt. Poftiţi domnule Popescu Dorin. 
 Popescu Grigore Dorin: 
 Eu am o singură întrebare şi anume: Care era totalul de personal la începutul 
mandatului dumneavoastră? 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Cu excepţia consilierilor personali în jur de 100 şi ceva dar o să vă spună cu exactitate 
doamna Suciu Rodica. Nu s-a mărit cu nimic organigrama, mai mult că era o rezervă de 
posturi neocupate pe care nu le-am scos la concurs anul trecut, iar anul acesta nu o mai pot 
face. 
 Vă rog doamna Suciu să-i răspundeţi domnului consilier Popescu. 
 Suciu Rodica: - şef birou- 
 Au fost 134 de posturi care s-au suplimentat cu cei 3 consilieri, în total 137. De aici s-au 
redus 4 posturi, deci acum avem 133. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Vă mulţumesc doamna Suciu. Alte observaţii? Dacă nu, vă supun votului proiectul de 
hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
 Cu 28 voturi “pentru” şi 1 abţinere (Popescu Dorin) s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Următorul punct este Proiectul de Hotărâre privind aprobarea modificării Planului de 

ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud pe semestrul II, anul 2009. 

Rog avizul Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 

 Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Luări de cuvânt? Văd că nu sunt, vă supun la vot şi acest proiect de hotărâre. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? 
 Cu 29 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La ultimul punct pe ordinea de zi avem Proiectul de Hotărâre privind aprobarea 

raportului anual şi a situaţiilor financiare pe anul 2008 la Societatea Comercială „AQUABIS” 
S.A Bistriţa-Năsăud. 
 Domnule preşedinte al Comisiei Economice, vă rog avizul. 
 Vlad Anton: 
 Comisia Economică a dezbătut şi acest proiect de hotărâre considerându-l legal şi 
oportun şi i-a dat aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Vă mulţumesc. Intervenţii? Dacă nu aveţi supun la vot proiectul. Cine este pentru? 
Împotrivă? Abţineri? 
 În “unanimitate” s-a aprobat. 

* 
*      * 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Trecem la suplimentare unde avem Proiectul de Hotãrâre privind modificarea Actului 

Constitutiv şi Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitarã Transilvania de Nord, precum 
şi mandatarea în acest sens a reprezentantului judeţului Bistriţa-Nãsãud în Adunarea 
Generalã. 

Rog avizul Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 

 Şi pentru acest proiect Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Vă mulţumesc. Vă rog dacă sunt luări de cuvânt referitor la acest proiect? Dacă nu, vi-l 
supun votului. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
 În “unanimitate” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Dacă mai sunt alte probleme pe care doriţi să le ridicaţi? Dacă nu, aş dori să vă 
mulţumesc pentru modul în care astăzi aţi consimţit să se desfăşoare şedinţa noastră, vă 
mulţumesc pentru eleganţa dumneavoastră, consider că asta este normalitatea şi Dumnezeu 
să ne ţină starea de care am dat dovadă azi. 
 Încă o dată vă mulţumesc frumos. 

* 
 

 Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se declară închisă. 
 
 
 Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
 
                   P R E Ş E D I N T E,                                    DIRECTOR EXECUTIV, 
                    Liviu-Mihai Rusu                                                Ioan Burian 
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